
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van woensdag 28 oktober

Aanwezig: Sanne, Vinnie, Michaël M., Jorien, Mattia, Thomas

De vergadering wordt geopend om 19.06u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Er waren nog enkele opmerkingen van Sport gekomen op het vorige verslag. Thomas was er niet. Verder wordt
het verslag van de vorige vergadering goedgekeurd.

Mededelingen

• Op de voorbije AKV is de begroting van Kringraad goedgekeurd. Het geld van CuDi zal wel naar Kringraad
gaan.

• Alle verslagen van Scientica vergaderingen staan op de Scientica wiki (wiki.wina.be/kringraad), je kan rechten
vragen aan Lore of Wouter.

Voorbije activiteiten

Vrouweneetstandje: Er zijn ongeveer 100 van de 200 wafels verkocht en 3/5 van de fruitsla. Het ijs was heel rap
op. ’s Middags zaten er een heleboel vrouwen in de zetel te roddelen, dat was leuk. De suikerwafels waren
lastig te maken, na elke wafel moest je het wafelijzer 10 minuten schoonmaken. Daarom zijn er suikerwafels
zonder suiker gemaakt, deze waren niet meer zo lekker na een dag. Het is niet ideaal om een themaweek te
doen vlak na de 24u-loop. De shiften geraakten niet goed ingevuld en de voorbereiding kwam erdoor in het
gedrang.

Vrouwenavond: Het was gezellig en de workshops waren geslaagd. Er was zoveel volk als er kon zijn. Er is geen
film gekeken, maar wel geroddeld.

Mannenavond: Acht zware bieren proeven was vrij zwaar, meer had het niet moeten zijn. Het was op de avond
zelf nog wat zoeken hoe alles in praktijk moest gebeuren, dat week wat af van het oorspronkelijke plan.
Daardoor verliep het voor Sofie en Sanne nogal chaotisch in het begin. Er was te weinig eten. Het concept
was heel geslaagd, we kunnen zeker nog eens een mannenavond organiseren in het tweede semester. Er was
30 man. In totaal zijn er veel mensen gekomen naar de mannenavond en de vrouwenavond, zelfs met een
TD in dezelfde week.

Sletjes en Janetjes TD:
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• De TD was zeer geslaagd.

• Financieel komen we uit op ongeveer e650, dit moet nog verdeeld worden onder de beide kringen. Van ons
geld moeten de vergoedingen voor de kaarten er nog af. Dit zal ongeveer e30 zijn.

• Er was veel volk: ongeveer 400 man. Het dubbel TD aspect zal zeker bijgedragen hebben tot zoveel volk.
Daardoor komen er gemakkelijker mensen van LOKO. Er waren ook enkele mensen van Scientica. KLA lokt
waarschijnlijk ook volk van buitenaf.

• Het was een ideaal moment om een TD te doen, er was niet veel anders te doen.

• Er zijn 7 vaten gedronken.

• We zijn goed op tijd begonnen met reclame te maken.

• Een grote affiche is veel zichtbaarder, maar heeft wel enkele nadelen. Op sommige plaatsen is het moeilijker
een grote affiche te hangen. Op cité deuren en koten hang je met één grote affiche twee kleine affiches.
Voor een volgende keer, moet er gewoon opnieuw worden gekeken of het de moeite waard is extra geld te
spenderen aan grotere affiches.

• Er waren iets te weinig affiches, daarom is er erg gerantsoneerd geweest. Uiteindelijk waren er toch wat
affiches over.

• Er zijn de avond van de TD flyers in de cafés op de oude markt en in de fakbars gelegd. Dit mag in de
toekomst wel eerder gebeuren.

• Er kan overwogen worden om ook in leuven te fietsflyeren. We weten niet zeker of je in Leuven zelf mag
flyeren zonder toestemming van de stad.

• De plakafspraken werden heel erg serieus genomen.

• De Albatros moet opnieuw gekuist worden. We vinden dat we het zelf properder hebben achtergelaten dan
het eerst was. Er wordt nog gezegd dat we wel vinden dat we dan in de toekomst meer water en zeep
moeten krijgen.

• De glowsticks kostten ons e40, maar waren wel tof.

• De zetel was misschien niet al de moeite waard.

• Het was erg vroeg gedaan. Om 4.10u zijn we al beginnen opkuisen.

• Wina heeft 98 kaarten in voorverkoop verkocht, dat is heel veel. De JV’s hebben heel hard hun best gedaan.
De kaarten voor de JV’s lagen er ook goed op tijd. We hebben niets als beloning beloofd aan de JV’s, dit
kan in de toekomst misschien wel gebeuren. KLA had amper kaarten verkocht, maar er was ook veel KLA
volk.

• Het thema en de bijbehorende naam waren uiteindelijk niet zo slecht. Veel mensen vonden het net leuk. We
vermoeden dat er zelfs enkele mensen speciaal voor de naam zijn gekomen. De naam had het grote voordeel
van de opvallendheid, er werd zeker over gesproken.

• DJ Shifty heeft zondagavond nog afgezegd. Hij had wel voor een vervanger gezorgd: DJ panta lunto. Hij
heeft goed gedraaid.

• De samenwerking met KLA was in orde.

• KLA zit op gasthuisberg, dus daar werd ook geplakt. Het was wel moeilijker om in de stad goed te plakken.
Het feit dat het een vrouwenkring is, heeft waarschijnlijk ook voor extra volk gezorgd.

• De kassa aan de inkom zetten, is veel beter dan in de zaal zelf. De mensen vertrekken dan niet zo gemakkelijk
in het begin als er nog niet zo veel volk is.
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• De banner is niet meegekomen na de opkuis. Hij was er nog toen de opkuis begonnen was, toen was er
niemand buiten mensen van KLA en Wina. We weten niet wie de banner dan meegenomen kan hebben.
Hopelijk is hij gewoon in de Albatros blijven liggen.

• De shiften waren goed ingevuld.

• Vinnie stuurt nog mail in verband met de shiftenvergoeding.

• SABAM moet eigenlijk nog betaald worden, maar het kan goed zijn dat ze geen factuur opsturen.

• De vestiaire van Albatros is nogal snel vol. Dit wordt gemeld.

Komende activiteiten

Strijd der seksen bar: Er worden korte spelletjes gespeeld om het halfuur. Ze zullen beginnen als er genoeg volk
is. Bios had ook de bar gekregen vandaag. Voor Bios was het geen probleem om ergens anders naartoe te
gaan. Michaël M. gaat hierover nog met Steve praten. We hadden nu geluk dat Bios niet moeilijk deed,
maar in de toekomst kan zo’n dubbele boeking wel eens voor problemen zorgen.

JV receptie: Er zijn hapjes voorzien.

Manneneetstandje: De shiften zijn niet goed ingevuld. De opbouw shiften hadden later kunnen staan. LOKO
wou toch geen condooms meegeven, ze hadden er te weinig. Er zullen daarom bifiworstjes zijn als verrassing.
We moeten zeker genoeg verlengkabels meenemen.

Heverleese massacantus: Alles komt in orde. Er zullen waarschijnlijk geen kaarten zijn op de avond zelf.

Pokeravond: We krijgen weer gratis pokermateriaal via Bram Luyten. Er moet nog iets geregeld worden om alles
hier te krijgen. De WAAG ligt waarschijnlijk al vast, maar dit wordt nog nagevraagd. Er is nog geen reclame
gemaakt. We kunnen best ook de fora van de andere Scientica kringen spammen. Er is geen inkom. We
mogen wel prijzen uitdelen. Er wordt duidelijk gezegd dat mensen zonder pokerervaring even goed mee
mogen doen.

Eetavond: Er is nog niets gedaan voor de eetavond, hier mag al aan begonnen worden.

Varia

• Volgende week is het open lesweek. Er wordt een speciale winagenda gemaakt. Vooral de bar en de
pokeravond zijn interessant voor de toekomstige studenten.

• Thomas zal nagaan wat de dikkere winagenda’s met nietjes nu precies kosten. Het is leuk dat ze wat dikker
zijn. Ze worden goed verdeeld over de campus. Er moet op gelet worden dat er ook winagenda’s naar de
gang komen voor de JV’s.

• We kunnen overwegen om grotere borstels te kopen om te gaan plakken. Michaël M. zoekt hier prijzen van
op.

• De perculator overkopen zal e100 kosten. Er wordt eerst nog een wisselstuk gezocht.

• Er worden 3 flessen jenever geëist voor ons bordje. Dit is nogal veel voor een bordje dat we gewoon opnieuw
kunnen maken. We wachten nog wat af en hopen dat we er achter kunnen komen wie het gestolen heeft.

• Materiaal heeft weer veel kuiswerk gehad aan de kelder. Houd de kelders proper!

• Het afval in de kelder wordt nog naar het containerpark gereden.
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• We hebben nu een vuurkorf. We zullen op de PV vragen of we die willen bijhouden. De poten kunnen er
vanaf gezaagd worden en dan is het wel ideaal voor een kampvuur.

• Kan er een plaats komen in de kelder om tijdelijk spullen van mensen bij te houden? Vooral na de 24u-loop
was dit handig geweest.

Voorbereiding agenda PV

De agenda voor de PV van maandag 2 november is:

• Goedkeuring agenda - A

• Goedkeuring verslag - A

• Actiepunten - A

• Mededelingen - A

• Voorbije activiteiten - B

• Komende activiteiten - B

• Banner - B

• Winagenda’s - B

• Verzekeringen - B

• Varia - B

• Actiepunten - A

De vergadering wordt gesloten om 20.08u.

Sanne Leenders (secretaris)
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